
 
 

 

 

Tarnów, 3 kwietnia 2023 r. 

KRM.0003.711.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXIII sesji Rady Miejskiej 30 marca 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tomasz Żmuda zgłosił następujące 

wnioski i zapytania: 

1. Zaapelował do Pana Prezydenta i Pana Skarbnika w kwestii ustalania cennika, który będzie 

obowiązywał na basenie letnim w Mościcach. Poprosił o racjonalne podejście do tego tematu 

i dokładną analizę cenników podobnych obiektów wokół Tarnowa, tak aby ten basen nie był 

zablokowany cenami, by nie były one zbyt wygórowane. Poprosił także, aby w cenniku 

uwzględnić i promować duże rodziny i kartę miejską. 

2. W zawiązku z pytaniami mieszkańców radny chce wiedzieć, kiedy jest planowane otwarcie 

basenu letniego w Mościcach?  

3. Ponadto chce wiedzieć co będzie z basenem letnim na Górze Marcina? Czy będzie w Tarnowie 

tylko jeden basen letni, czy będą dwa?  

4. Ponieważ nieobniżone krawężniki stanowią duże niebezpieczeństwo dla rowerzystów, poparł 

wniosek radnego Mirosława Biedronia dotyczący obniżenia krawężników.    
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